

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag 4/11 kl. 1800 i Svinninge

|                                                                     |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               |
|---------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Inviterede: Lene, Maria, Kenneth, Karin, Kasper og Anne.            |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               |
| 1. Kasserer Lene; status på klubbens økonomi, afklaring af diverse. | <p>Bogføring er ajour. Der er påbegyndt fakturering til sponsorerer.</p> <p>Regnskab år til dato ser fint ud.</p> <p>Der er igen i år sendt en opkrævning ud via holdsport til trænere på 300 kr. Dette skal ikke betales. Evt. betalinger tilbageføres.</p> <p>Opkrævning af kontingent ændres til hhv. 1. februar og 15. september.</p> <p>Bestyrelsen laver budget for 2026 i december og sender til Lene. Lene håber at kunne færdiggøre årsregnskab i januar. Kommer på bestyrelsesmødet i februar.</p>                                                  |
| 2. Godkendelse af dagsorden                                         | Godkendt                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |
| 3. Ungdomsudvalg                                                    | <p>Der er nedsat et ungdomsudvalg. Bestående af 4 personer; Ann-Britt, Stine Nissen, Maria og Kristine.</p> <p>Nogle hold oplever at der til udekampe er sat dømselv-dommere med meget få kompetencer. Der kan også opleves at der dømmes partisk. Der spørges til klubbens holdning til at klage over dette – dette ser vi ikke som en mulighed.</p> <p>U15/U17-spillere, der er på efterskole inviteres til trænerkonvent, juleafslutning og PåskeCup i håbet om at fastholde dem i klubben.</p> <p>Der mangler træner til U8/9, der arbejdes på sagen.</p> |
| 4. Seniorudvalg                                                     | Kasper har fået en henvendelse fra en erfaren træner, som muligvis er interesseret i at hjælpe med at træne dame senior eller et andet hold med større børn.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |
| 5. Sponsorudvalg                                                    | Der kommer nye sponsorer til løbende.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         |
| 6. Rekrutteringsudvalg                                              | Der er diverse autonome tiltag og vi ser nye medlemmer.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |

|                                                                       |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             |
|-----------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 7. Årshjul                                                            | <p>Der skal planlægges juleafslutning – der er møde i morgen.</p> <p>Det er tid at begynde dialog med seniortrænere – se ovenfor.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |
| 8. Salg af merchandise (Maria)                                        | <p>Der er lagt i støbeske at få noget træningstøj med vores nye logo på. Kan det arrangeres med Intersport i Asnæs? (ingen andel til klubben) Med Holdsport? (10% til klubben, som skal bruges i Holdsport). Selv stå for det? – meget arbejde!</p> <p>Bestyrelsen giver mandat til at ungdomsudvalget i samarbejde med Jørgen vælger den bedste løsning.</p>                                                                                                                                               |
| 9. Henvendelse fra forælder vedr. salg af julekalendere (se nedenfor) | <p>Ingen spillere kan officielt fritages for at sælge kalendere. Men bestyrelsen har intet mandat til at sikre at der gennemføres et salg af disse kalendere. Usolgte kalendere returneres til julekalendersalgkoordinatoren. Vi gør opmærksom på at overskuddet fra salg af julekalendere bidrager til at holde klubbens udgifter til fx afslutning og Påskecup nede. Vi kan ikke lave en model, hvor man kan betale et beregnet beløb som kompensation for ikke at deltage i salget af julekalendere.</p> |
| 8. Evt.                                                               | <p>Vi taler lidt om krav til vores ungetrænere.</p> <p>Forespørgsel vedr. kampprogrammet – der ligger få kampe på enkelte dage. Karin vil gerne høre, hvad historien bag er – tager selv fat i Fæster/Jørgen</p> <p>Bamsefest i Hørve, marts 2026. Ønsker vi at deltage? Karin følger op.</p>                                                                                                                                                                                                               |

Næste møde:

Verokamera

Budget 2026

Kompensation til kasserer